

中国核心期刊(遴选)数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2020 3

上旬刊(总第 555 期 / 第 39 卷)

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊(光盘版)

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程

ISSN 1006-4311



07>

9 771006 431068

价值工程

2020年3月上旬刊(总第555期/第39卷)

1982年创刊

2020年3月8日出版

中国商界文联会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会会刊

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总顾问:管在源

总 编:高志彪

总编室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄槐安西路88号

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目录

* 价值管理 *

- 基于云模型的调水工程运行管理绩效评价 刘英杰等(1)
火电厂企业价值管理与绩效评价体系研究 单秋月(3)
全寿命周期成本管理在电力设备管理中的应用探讨 周毅(6)
中国西部地区义务教育均衡发展统计研究 张雄等(8)
企业社会责任视角的团队成员交换对知识共享行为的影响 姚峥嵘等(11)
基于 AHP-EWM-CM 的发电企业应急能力评价模型 符祥德等(14)
现阶段公路工程监理面临的问题及解决措施探讨 林辉等(19)
科技馆展品项目建设中的质量管理探讨 张志平(21)
国土空间规划存在的问题及对策 徐卫东(23)
地下水污染对生态环境的影响分析 陈志海(25)
海洋工程生态补偿的现状、问题与对策 蒋欣慰等(27)
浅谈如何加强海外 EPC 工程项目管理 杨畅浩(29)
基于“精准投资”理念的陕南山区电网投资差异化分析 祝凤文(31)
新形势下公路工程管理存在的经济风险及防控措施 吴勇(33)
常州装配式构件发展的制约因素及措施分析 周丽萍(35)
PPP 模式下水利工程造价风险因素分析 李强祖(37)
EPC 模式下的变更管理研究 白娟等(40)
基层供电企业业务承载力评估体系及模型研究 郑东旭等(43)
高质量发展目标下中国餐饮产业竞争力评价研究 段朋飞等(47)
乡村振兴背景下河北省燕山-太行山深度贫困区脱贫困境及对策 张冬燕等(52)
基于 IOWA 算子的我国社会消费品零售总额的组合预测 江艳婷等(54)
城市基本公共体育服务力模糊综合评价及实证研究 李伟平等(57)
增值税深化改革对中小企业财务管理的影响研究 储子钧(60)
基于 ISM 的绿色建筑能耗影响因素分析 徐乐等(63)
试析工程索赔的时效研究 彭韵洁(66)
社会化商务背景下信息分享对购买意愿的影响研究 冯晓伟(68)
浅析互联网、大数据、人工智能与实体经济深度融合策略 蒋文兵(72)
浅谈高速公路冬季施工管理 甘甜香等(74)
集群开放式学习对集群创新的作用机理研究 黎巧等(76)
蚌埠市创建文明城市中的公众参与问题研究 肖静(78)
区域经济协同发展下的税收征管合作机制创新 卓雅等(81)
烟草行业 EPC 总承包项目的风险分析与对策 毛永炜等(83)
探讨火力发电企业燃料成本管理 李贵贤(86)
海南琼中县乡村旅游的经验启示 曾令明(88)
新政府会计制度改革下事业单位财务管理探究 张秀莲(90)
促进我国股权众筹融资平台健康发展的对策建议 于凯逸等(92)
全面质量管理加快推动测绘地理信息事业高质量发展 赵喜亮(94)
招标文件编制中存在的问题及对策研究 张玫等(96)
浅析酒店管理者素质提升的对策分析 王琴(98)
初探高校基建工程招标内部控制 李长峰(100)
高职院校行政人员绩效考核体系的构建探究 冯涵(102)
浅谈特种设备安全管理 何同华等(104)
三螺旋协同创新视角下的企业价值创造研究 冯婉君(106)
高速公路现场施工安全管理的研究 邱红(108)
我国汽车制造业上市公司财务风险评价 李丽娜(110)
社区邻里中心规划的经验启示及广州本土化路径思考 颜玉芳等(113)
2004-2017 年江西省城市建设用地扩张与第二三产业经济增长关系研究 席蔚榕等(116)
赤道几内亚工程量清单计价模式下的固定总价合同研究 守继承等(121)
以城市化发展视角分析高校校园规划建设实践 张巍(123)

基于利益相关者理论探析民宿业发展思路	乔素网 等(125)
新时期建筑工程施工技术的管理创新	郑夏飞(131)
浅析公路桥梁建设的现状及安全对策	张效议(133)
清洁生产审核中环保工作重点研究	高占峰(135)
试论工程物资管理中的成本控制问题	傅松堂(137)
长输管道气压站建设项目实施阶段工程投资控制研究	张朋程(139)
山区高速公路高边坡养护与管理探讨	王喆(141)
10kV 配电线路常见故障及原因与运检管理分析	刘宝泉(143)

* 价值链·供应链 *

装配式建筑预制构件配送调度存在问题及对策研究	姚佳佳 等(145)
地方政府与物流企业在低碳技术创新中的演化博弈分析	肖林功(147)

* 功能载体创新 *

掺加橡胶粉的水泥稳定碎石劈裂抗拉强度性能研究	张家俊(151)
建筑工程吊装施工方案控制要点	钟灵义(153)
不同土质吹填造地工程工艺分析	刘麟(154)
悬索桥承台大体积混凝土水化热分析及温控措施研究	李庆达 等(157)
探究公路管桩地基处理施工技术	余君霞(160)
建筑工程屋面防水施工技术探讨	潘振宇(162)
浅谈高压旋喷桩在城市道路软基处理中的应用	胡鹏 等(164)
高寒地区C30F100混凝土性能与质量控制技术研究	田帅 等(166)
试分析公路桥梁过渡段软基路基的施工技术	魏旭(170)
高速公路路面大修工程中乳化沥青就地冷再生技术应用	徐亚(172)
水利工程中钢筋混凝土检测试验探讨	孙红霞(174)
浅谈公路工程项目路基路面压实施工技术	胡际鹏(176)
铁路多线梁避免架梁横移梁施工的方案优化	相浩义(178)
桥梁隧道施工中灌浆技术的应用分析	潘王虎 等(182)
钢结构工程在现场安装过程中的质量控制对策探究	杨学文(184)
浅谈如何提高钉形水泥土双向搅拌桩的实体质量	章旭(186)
市政工程深基坑施工工艺分析	李洁青 等(188)
公路桥梁隧道工程施工中灌浆法加固技术的运用研究	单世广(190)
铝合金薄壁件加工过程变形控制探讨	杨志军(192)
“打捞法”在超长钢绞线穿束施工中的应用	赵亮(194)
大跨度矿山法地铁隧道快速施工技术	宋喜辉(196)
浅述水泥石灰综合处治土施工工艺控制	肖换芳(198)
关于重庆万州区某滑坡抗滑桩位置选取的讨论	史国博 等(200)
吉隆坡轻轨三号线先张法预应力U梁施工关键技术应用	杜霄龙(202)

道路桥梁工程伸缩缝施工质量技术的控制研究	王海鹤 等(205)
间壁式换热器矿井乏风废热利用技术与工程实例研究	倪少军 等(207)

* 价值应用 *

数码电子雷管在边坡爆破中的应用	邓春海 等(209)
个旧锡多金属矿区地质构造特征分析	王鹏鹏 等(211)
PLC 技术在电气工程自动化控制中的应用	王晓华(213)
基于遗传算法的无人机三维航迹规划研究	何光勤 等(215)
基于安吉县配网的操作票拟票辅助工具	颜奔 等(219)
房地产运营数据平台的设计逻辑	袁冀鹏 等(221)
农业绿色效率测度及影响因素研究	陆杉 等(223)
基于市场需求的 BIM 职位文本挖掘	郭蓓蓓 等(225)
AutoLISP 语言在高铁测量中的应用	王青(230)
海绵城市理论在西北湿地中的应用	刘怡 等(232)
检测技术在道路桥梁施工中的运用分析	曾云(234)
基于电机在机电一体化技术中的保护分析	金磊(236)
激光雷达测绘技术在工程测绘中的运用探析	闫利祥(238)
校园网络招聘存在的问题及对策探讨	刘溢 等(240)
遥感技术在地质防灾与矿产勘测中的应用和发展	杨能榜(242)
阻力分布式变频供热系统的设计研究	杨京新(244)
数控机床与打印的一体化制造研究	牛璞(246)
基于 LCC 的无碱液体速凝剂经济效益分析	陈万明(248)
论全面预算管理在施工企业中的应用	施慧敏(250)
水泥就地冷再生基层在公路养护维修工程中的应用	王毓明(253)
基于 DSP 的 PID 控制算法的研究	寇洁(255)
基于智能问答的充电站智能交互终端技术研究	吴大军 等(257)
5G 多维度鼠标	周文镜 等(259)
浅谈 3D 打印机的维护与故障的解决方法	杨海峰 等(262)
基于 IMU/GNSS 的航摄数据在 1:10000 DLG 更新中像控点布设方案应用研究	向东(264)
BIM 技术在桥梁工程中的应用	张亚 等(266)
面向再生资源回收的二维码管理信息系统设计研究	端木直(268)
基于卷积神经网络的管道井缺陷识别研究	白智慧(270)
基于图论的 Randic 指标极图的算法研究	彭卓宇 等(272)
钴基磷酸盐微电极技术的研究及应用	李乐(274)
基于嵌入式系统开发的仿生爬虫型智能浇花机器人设计	张泽学 等(276)
建筑中深基坑监测方法与精度分析	段秋亚(278)
当代大学图书馆服务理念浅析	周玲(280)
基于工程造价管理信息化的应用研究	高盛廷(282)
不同产业模式重建聚落主观幸福感研究	宋世华 等(284)
浅析黄土地层的击实特性	刘武杰 等(290)
景区公路隧道洞口及洞外污染物分布数值模拟研究	杨学成 等(292)

* 工业工程 *

基于单件流思想的进气歧管产线优化与设计	刘俊艳 等(295)
---------------------	------------

* 理论综述 *

中国 OFDI 与“一带一路”国家 GDP 的关系分析	王从阳(298)
-----------------------------	----------

郑重声明

- 本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
- 来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密,署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
- 编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
- 本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

Value Engineering
(VE)
Fortnightly Issue
Started in 1982
Vol.39 3.a
(Sum No.555)
Published in Mar.8, 2020

Inscribed: Yuan Baohua
General Counsel: Guan Zaiyuan
Executive Editor-in-chief: Gao Zhibiao
Manager: Hebei Association for Science and Technology
Sponsor: Hebei Institute of Technology Economy and Modern Management

Chief Editor's Department: Shi Rui
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing House of VE
Address: No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang
Tel: (0311) 87024742
E-mail: vezzsbj@163.com

Printed by: Changling Printing House, Langfang
Distributor: Shijiazhuang Post Office
Subscriptions: Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Performance Evaluation of Water Transfer Project Management Based on Cloud Model LIU Ying-jie, et al.
 3 Research on Value Management and Performance Evaluation System of Thermal Power Plant Enterprises SHAN Qiu-yue
 6 Application of Life Cycle Cost Management in Power Equipment Management ZHOU Yi
 8 Statistical Research on the Balanced Development of Compulsory Education in Western China ZHANG Xiong, et al.
 11 The Impact of Team Member Exchange on Knowledge Sharing Behavior from the Perspective of Corporate Social Responsibility YAO Zheng-rong, et al.
 14 AHP-EWM-CM-based Emergency Capability Evaluation Model for Power Generation Enterprises FU Xiang-de, et al.
 19 Discussion on Problems and Solutions of Highway Engineering Supervision at the Present Stage LIN Hui, et al.
 21 Discussion on Quality Management in Construction of Science Museum Exhibits ZHANG Zhi-ping
 23 Problems and Countermeasures in Territorial Space Planning XU Wei-dong
 25 Impact of Groundwater Pollution on Ecological Environment CHEN Zhi-hai
 27 Status, Problems and Countermeasures of Ecological Compensation for Offshore Engineering JIANG Xin-wei, et al.
 29 On How to Strengthen the Management of Overseas EPC Engineering Projects YANG Chang-hao
 31 Differential Analysis of Investment in Power Grid in Southern Shaanxi Based on the Concept of "Precision Investment" ZHU Feng-wen
 33 Economic Risks in Highway Engineering Management and Control Measures under the New Situation WU Yong
 35 The Restrictive Factors and Countermeasures for the Development of Prefabricated Components Based on Changzhou ZHOU Li-ping
 37 Analysis of Influencing Factors of Construction Cost of Water Conservancy Projects under PPP Model LI Qiang-zu
 40 Research on Change Management in EPC Mode BAI Juan, et al.
 43 Research on Business Carrying Capacity Evaluation System and Model of Grassroots Power Supply Enterprises ZHENG Dong-xu, et al.
 47 Research on Competitiveness of China's Catering Industry under the Goal of High Quality Economic Development DUAN Peng-fei, et al.
 52 Poverty Alleviation Dilemma and Countermeasures in the Deeply Impoverished Areas of Yanshan-Taihang Mountains in Hebei Province under the Background of Rural Rejuvenation ZHANG Dong-yan, et al.
 54 Combined Forecast of Total Retail Sales of Consumer Goods in China Based on IOWA Operator JIANG Yan-ting, et al.
 57 Fuzzy Comprehensive Evaluation and Empirical Research on Urban Basic Public Sports Service LI Wei-ping, et al.
 60 Research on the Impact of Deepening the Reform of Value-added Tax on Financial Management of SMEs CHU Zi-jun
 63 Analysis of Influencing Factors of Energy Consumption of Green Buildings Based on ISM XU Le, et al.
 66 Study of the Limitation of Engineering Claims PENG Yun-jie
 68 Research on the Impact of Information Sharing on Purchase Intention in the Background of Social Commerce FENG Xiao-wei
 72 An Analysis of the Deep Integration Strategy of the Internet, Big Data, Artificial Intelligence and the Real Economy JIANG Wen-bing
 74 Research on Highway Construction Management in Winter GAN Tian-xiang, et al.
 76 Research on the Mechanism of Cluster Open Learning Contributing to Cluster Innovation LI Qiao, et al.
 78 Research on Public Participation in Creating Civilized City in Bengbu City XIAO Jing
 81 Innovation of Tax Collection and Management Cooperation Mechanism under the Coordinated Development of Regional Economy ZHUO Ya, et al.

83 Risk Analysis and Countermeasures of Tobacco EPC Project	MAO Yong-wei, <i>et al.</i>
86 Discussion on the Fuel Cost Management of Thermal Power Enterprises	LI Gui-xian
88 The Experience and Enlightenment of Rural Tourism in Qiongzhong County, Hainan	ZENG Ling-ming
90 Research on Financial Management of Public Institutions under the Reform of New Government Accounting System	ZHANG Xiu-lian
92 Suggestions on Promoting the Healthy Development of China's Equity Crowdfunding Platform	YU Kai-yi, <i>et al.</i>
94 Comprehensive Quality Management Accelerates High-quality Development of Surveying and Mapping Geographic Information Business	ZHAO Xi-liang
96 Problems and Countermeasures in the Tender Documentation	ZHANG Mei, <i>et al.</i>
98 Analysis of Countermeasures for Improving the Quality of Hotel Managers	WANG Qin
100 Preliminary Study on Internal Control of Infrastructure Project Bidding in Universities	LI Chang-feng
102 Research on the Construction of Performance Evaluation System for Administrative Staff in Higher Vocational Colleges	FENG Han
104 On Special Equipment Safety Management	HE Tong-hua, <i>et al.</i>
106 Research on Enterprise Value Creation from the Perspective of Triple-helix Collaborative Innovation	FENG Wan-jun
108 Study on Safety Management of Expressway Field Construction	QIU Hong
110 Financial Risk Evaluation of Listed Companies in China's Auto Manufacturing Industry	LI Li-na
113 Experience and Enlightenment of Community Neighborhood Center Planning and Thinking of Guangzhou Localization Path	YAN Yu-fang, <i>et al.</i>
116 Study on the Relationship between Urban Construction Land Expansion and Economic Growth of the Second and Third Industry in Jiangxi Province from 2004 to 2017	XI Wei-rong, <i>et al.</i>
121 Research on Fixed Total Price Contract in Equatorial Guinea's Bill of Quantities Model	SHOU Ji-cheng, <i>et al.</i>
123 An Analysis of University Campus Planning and Construction Practice from the Perspective of Urbanization Development	ZHANG Wei
125 An Analysis of the Development of the Homestay Industry Based on Stakeholder Theory	QIAO Su-wang, <i>et al.</i>
131 Management Innovation of Construction Engineering Construction Technology in the New Period	ZHENG Xia-fei
133 Analysis on the Status Quo of Highway Bridge Construction and Safety Countermeasures	ZHANG Xiao-yi
135 Research on Key Environmental Protection Tasks in Cleaner Production Audit	GAO Zhan-feng
137 On Cost Control in Engineering Materials Management	FU Song-tang
139 Research on Project Investment Control of Long-distance Pipeline Compressor Station Construction Project in the Implementation Phase	ZHANG Peng-cheng
141 Discussion on Maintenance and Management of High Slope in Mountain Expressway	WANG Zhe
143 Common Failures of 10kV Distribution Line and Causes and Operational Inspection Management Analysis	LIU Bao-quan

VALUE CHAIN•SUPPLY CHAIN

145 Problems and Countermeasures of Prefabricated Component Distribution Scheduling for Prefabricated Buildings	YAO Jia-jia, <i>et al.</i>
147 Evolutionary Game Analysis of Local Government and Logistics Enterprises in Low-carbon Technology Innovation	XIAO Lin-gong

FUNCTION CARRIER INNOVATION

151 Study on Splitting Tensile Strength of Cement Stabilized Macadam with Rubber Powder	ZHANG Jia-jun
153 Key Points of Construction Steel Structure Engineering Lifting Construction Plan Control	ZHONG Ling-yi
154 Analysis of Engineering Technology for Different Soil Reclamation	LIU Lin
157 Analysis of Hydration Heat and Temperature Control Measures for Massive Concrete of Suspension Bridge Cap	LI Qing-da, <i>et al.</i>
160 Exploring the Construction Technology of Highway Pipe Pile Foundation Treatment	YU Jun-xia
162 Discussion on Roofing Waterproof Construction Technology of Construction Engineering	PAN Zhen-yu
164 Application of High-pressure Rotary Jetting Pile in Soft Foundation Treatment of Urban Road	HU Peng, <i>et al.</i>
166 Study on the Performance and Quality Control Technology of C30F100 Concrete in Alpine Area	TIAN Shuai, <i>et al.</i>
170 Trial Analysis of Construction Technology of Soft Foundation Subgrade in Highway Bridge Transition Section	WEI Xu
172 Application of Emulsified Asphalt Cold Regeneration Technology in Highway Pavement Overhaul	XU Ya
174 Discussion on Reinforced Concrete Test in Water Conservancy Projects	SUN Hong-xia
176 Construction Technology of Highway Roadbed Pavement Compaction	HU Ji-peng
178 Optimization of Construction Schemes for Railway Multi-line Beams	XIANG Hao-yi
182 Application Analysis of Grouting Technology in Bridge Tunnel Construction	PAN Wang-hu, <i>et al.</i>
184 Research on Quality Control Countermeasures of Steel Structure Engineering during Site Installation	YANG Xue-wen
186 On How to Improve the Solid Quality of Nail-shaped Cement-soil Two-way Mixing Pile	ZHANG Xu
188 Analysis of Construction Technology for Deep Foundation Pit in Municipal Engineering	LI Jie-qing, <i>et al.</i>
190 Research on the Application of Grouting Reinforcement Technology in Highway Bridge Tunnel Construction	SHAN Shi-guang
192 Discussion on Deformation Control of Aluminum Alloy Thin-walled Parts Processing	YANG Zhi-jun
194 Application of "Salvage Method" in Construction of Extra Long Steel Strands Bunching	ZHAO Liang

196	Subway Tunnel Rapid Construction Technology with Large-span Mining Method	SONG Xi-hui
198	Brief Introduction to Construction Process Control of Cement Lime Comprehensive Treatment Soil	XIAO Huan-fang
200	Discussion on the Selection of Anti-slide Pile Position of a Landslide in Wanzhou District, Chongqing	SHI Guo-bo, <i>et al.</i>
202	Key Technology Application of Pre-tensioned Pre-stressed U Beam Construction for Light Rail Line 3 in Kuala Lumpur	DU Xiao-long
205	Research on Control of Construction Quality Technology of Expansion Joints in Road and Bridge Engineering	WANG Hai-he, <i>et al.</i>
207	Study on the Technology and Engineering Example of Waste Air Waste Heat Utilization in Partition Wall Heat Exchanger	NI Shao-jun, <i>et al.</i>

VALUE APPLICATION

209	Application of Digital Electronic Detonator in Slope Blasting	DENG Chun-hai, <i>et al.</i>
211	Analysis of Geological Structure Characteristics of Gejiu Tin Polymetallic Ore Concentration Area, Yunnan Province	WANG Peng-peng, <i>et al.</i>
213	Application of PLC Technology in Automation Control of Electrical Engineering	WANG Xiao-hua
215	Research of 3D Flight Path Planning of UAV Based on Genetic Algorithm	HE Guang-qin, <i>et al.</i>
219	Auxiliary Tool for Operation Ticket Drafting Based on Distribution Network in Anji County	YAN Ben, <i>et al.</i>
221	Design Logic of Real Estate Operation Data Platform	YUAN Ji-peng, <i>et al.</i>
223	Study on Measurement and Influencing Factors of Agricultural Green Efficiency	LU Shan, <i>et al.</i>
225	BIM Job Text Mining Based on Market Demand	GUO Bei-bei, <i>et al.</i>
230	Application of AutoLISP Language in High-speed Rail Measurement	WANG Qing
232	Application of Sponge City Theory in Northwest Wetland	LIU Yi, <i>et al.</i>
234	Analysis of Application of Inspection Technology in Road and Bridge Construction	ZENG Yun
236	Motor Protection Analysis Based on Mechatronics Technology	JIN Lei
238	Application of Lidar Surveying and Mapping Technology in Engineering Surveying and Mapping	YAN Li-xiang
240	Problems and Countermeasures of Campus Network Recruitment	LIU Yi, <i>et al.</i>
242	Application and Development of Remote Sensing Technology in Geological Disaster Prevention and Mineral Survey	YANG Neng-bang
244	Design and Research of Resistance Distributed Variable Frequency Heating System	YANG Jing-xin
246	Research on Integrated Manufacturing of CNC Machine Tool and Printing	NIU Pu
248	Economic Benefit Analysis of Alkali-free Liquid Accelerator Based on LCC	CHEN Wan-ming
250	On the Application of Comprehensive Budget Management in Construction Enterprises	SHI Hui-min
253	Application of Cement In-situ Cold Recycling Base Layer in Highway Maintenance Engineering	WANG Yu-ming
255	Research on PID Control Algorithm Based on DSP	KOU Jie
257	Research on Intelligent Interactive Terminal Technology of Charging Station Based on Intelligent Question Answering	WU Da-jun, <i>et al.</i>
259	5G Multi-dimensional Mouse	ZHOU Wen-jing, <i>et al.</i>
262	Solution to 3D Printer Maintenance and Troubleshooting	YANG Hai-feng, <i>et al.</i>
264	Application and Research of Photo Control Point Layout Scheme Based on the Aerial Photography Data with IMU/GNSS in 1:10000 DLG Update	XIANG Dong, <i>et al.</i>
266	Application of BIM Technology in Bridge Engineering	ZHANG Ya, <i>et al.</i>
268	Research on the Design of QR Code Information System for Renewable Resource Recycling	DUANMU Zhi
270	Research on Defect Identification of Pipeline Well Based on CNN	BAI Zhi-hui
272	Research on Randic Index Pole Algorithm Based on Graph Theory	PENG Zhuo-yu, <i>et al.</i>
274	Study and Application of Cobalt-based Phosphate Microelectrode Technology	LI Le
276	Design of Bionic Crawler Intelligent Watering Robot Based on Embedded System	ZHANG Ze-xue, <i>et al.</i>
278	Monitoring Method and Accuracy Analysis of Deep Foundation Pit in Building	DUAN Qiu-ya
280	Analysis on the Service Concept of Contemporary University Library	ZHOU Ling
282	Research on Application of Engineering Cost Management Informatization	GAO Sheng-ting
284	Research on Subjective Well-being of Reconstruction of Different Industrial Models	SONG Shi-hua, <i>et al.</i>
290	Analysis on Compaction Characteristics of Loess Plateau	LIU Wu-jie, <i>et al.</i>
292	Numerical Simulation of Pollutant Distribution in Highway Tunnel Entrance and Outside Tunnel in Scenic Area	YANG Xue-cheng, <i>et al.</i>

IE

295	Optimization of the Intake Manifold Based on the One-Piece Flow	LIU Jun-yan, <i>et al.</i>
-----	---	----------------------------

THEORETICAL REVIEW

298	Analysis of the Relationship between China's OFDI and the GDP of the "Belt and Road" Countries	WANG Cong-ying
-----	--	----------------